
 

Protokoll nr. 3 
Styrelsemöte SMC Södermanland | 2024-03-11 
 
Närvarande styrelsemedlemmar  
Cecilia von Hausswolff, Anna Runarsdotter, Andrea Hudatzky, Erik Nilsson, Tomas Eriksson, Robin Ludvigsson, 
Katarina Theander, Björn Denkvist och Kim Seppälä. 

Övriga: KUA Jerry von Hausswolff och valberedning Mariia Nyström 

 
1. Mötets öppnande  
Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  
 
2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  
 
3. Godkännande av föregående protokoll  
Föregående protokoll godkändes.  
 
4. Ekonomi och budget  
Ca 536 000 kr på kontot 
En bandag som ska betalas förskottshyra på, kursdag Sviestad 16/8. 
Faktura för inbokade datum på GTR har inte kommit ännu. 
Börjar komma in pengar för knixkurser som är bokningsbara. 
 
5. Information  
Lars som är KUA på grus kommer att sluta som funkis pga flytt. 
 
6. Styrelseärenden  

• Beslut om rabatt till Isaks Trafikskola 
Förfrågan om deras elever kan få något när de klarar sitt körkort. Ej STR anslutna men 
ger 15% rabatt på sina kurser som eleverna är SMC anslutna. Styrelsen beslutar att elev 
som klarar sitt körkort får en (1) grundkurs gratis. 
 

• Beslut om Tjej-BKK i augusti 
Vilket pris ska vi ta för en kursplats? Förslag ges att använda samma pris som för 
tjejdagen på Gelleråsen. 
Styrelsen beslutar att kostnad för tjejdagen på Sviestad kostar 1350kr/ deltagare. 
Viktigt är att vi marknadsför detta bland våra hojtjejer för att fylla kursen. 
 

• Samarbete med Eneroth & Lager (mat) 
Cecilia har fått kontakt med en food truck som kan erbjuda matservering på våra kurser. 
Meny kommer att presenteras när det börjar bli aktuellt. Varm mat från 99kr, kan även 
ordna med fika. Vi kan inte garantera en viss försäljning och de har gett ok för det. 
Funkisar kommer att få mat när de jobbar, mer tydlighet kring detta ska kommuniceras 
både till trucken och funkisar. 
 

• Inköp grushoj, frågan behöver bottnas? 
Björn presenterar ett förslag på en ny hoj Husqvarna FE 350 där vi kan få en rabatt om 
20 000 kr på listpris. Förslag på 36 månaders leasing. Som mest 3700kr/ månad inkl. 
ungefärlig försäkring + service. 
 



Tomas har kontakter med CFMoto genom SVEMO där de har sponsrat med hoj. Han 
erbjuder sig att kolla om det kan vara aktuellt att sponsra SMC Södermanland. 
Regelverk måste sättas för hur grushojen ska få användas. Bokning och loggning vid 
användning är en förutsättning för att kunna använda eventuell gemensam grushoj, 
arbetssätt och system behöver tas fram för detta. 
 
Styrelsen diskuterar om det är lämpligt att lägga 105 000 kr på en motorcykel. Blir det 
rättvist mot den/de instruktören/er som använder sin egen hoj även om det gagnar 
medlemmarna i slutändan? Bäst vore om distriktet kunde låna motorcykel kostnadsfritt 
för att undvika att några få individer får stor fördel som inte andra i distriktet kan ta del 
av. Styrelsen beslutar att inte köpa in/ leasa grusmotorcykel och arbetar vidare om det 
finns intresse från CFMoto att bidra med sponsring. 
 

• Boka HLR 
Inte så många funkisar som behöver förnya, troligen räcker en kurs för att få med alla vid 
samma tillfälle. HLR ska bokas till de som behöver gå kursen. 
 

• Profilkläder 
Länge sedan som vi köpte in profilkläder. Många funkisar har tillkommit sedan dess. 
De nya funkisarna ska få möjlighet att beställa kläder och det som är trasigt ges möjlighet 
att bytas ut. Vi ska inte byta ut allt då det är resursslöseri. 
Robin kollar priser med en kontakt i Strängnäs och Cecilia kollar med Profeel. 

 
7. Verksamhetsärenden  

• Årsmöte 
Bitarna börjar falla på plats. Dokumenten är klara till årsmötet. 

• Valberedning förslag 
Gunnar kommer att inte fortsätta. Ingen mer är intresserad av den vakanta revirsorsposten (nr 
2). Anton vill fortsätta som revisor. 

 
8. Medlemsärenden  
Inga medlemsärenden har inkommit. 
 
9. Media  
Lägga upp information om valbredningen gärna tar in förslag eller intresse till styrelse. Kommunicera 
ut att årsmötesdokument finns upplagda och samtidigt påminna om årsmötet. 
Kollat intresse om SVT Nyheter Södermanland vill komma till avrostningen. Ingen respons ännu. 
 
10. Övriga frågor  
Tomas har haft kontakt med XLMoto via SVEMO och kan kolla om det är intressant om sponsring till 
distriktets verksamhet. Tex stolar & tält. Tomas kollar vad som kan vara lämpligt. Det ska vara grejer 
som vi har användning av. 
 
11. Nästa styrelsemöte  
Måndag den 22 mars, kl.18.00, på Teams. 
 
12. Mötets avslutande  
Ordförande avslutar mötet och tackar de närvarande.  
 
 
 



 
Andrea Hudatzky Cecilia von Hausswolff 
Sekreterare Ordförande 


